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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1005 Nedmontering av kraftledning som inte längre används

Nyligen stängdes reaktor 2 vid Ringhals kärnkraftverk utanför Varberg. Från 
dessa reaktorer går flera stora kraftledningar som fram till stängningen använts 
för att transportera den producerade elen från kärnkraftverken. Dessa 
kraftledningar är stora och tar på sina håll mycket mark i anspråk. Det gäller 
inte minst jordbruksmark som åter skulle kunna bli odlingsbar. Ledningarna går 
även igenom skogslandskap, och skulle de nedmonteras skulle en 
skogsproduktion kunna återupptas, vilket skulle bidra till att tillgodose vårt 
behov av en växande bioekonomi med ökad kolinbindning i den brukade 
skogen samt i förlängningen en ökad råvaruförsörjning. 

När nu Ringhals reaktor 2 har stängts bör därför så mycket som möjligt av 
kraftledningarna tas ned för att möjliggöra ett ökat lant- och skogsbruk på den 
nu ianspråktagna marken.

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman blir därför:

 

Kommer statsrådet att driva på för att dessa ledningar skyndsamt ska tas ned så 
att marken åter kan användas för ett ökat jord- och skogsbruk? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-25
Besvaras senast
2020-03-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


